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حضور پرشور مردم بافقی در راهپیمایی یوم الله ۲۲ بهمن
بار دیگر شهرستان بافق همگام با سراسر کشور به خود بالید و با خلق حماسه ای ماندگار، خون تازه ای بر پیکر پر برکت انقلاب اسلامی تزریق نمود و

<;br&#47;><br&#47>.مردم این خطه، این مراسم را با شکوه خاصی آغاز کردند

به گزارش خبرنگاران گروه جامعه خبرگزاری گزارش خبر، امروز مردم ولایتمدار شهرستان بافق با شرکت در راهپیمایی 22 بهمن ثابت کردند که با حوادث و
فراز و نشیب های ۴۶ ساله، پیوند آنها با ولایت مطلقه فقیه و نظام اسلامی مستحکم تر و ایستادگی در حفظ آرمان های امام راحل، شهدا و مقام معظم

رهبری، هر سال عمیق تر از سال قبل می شود و هیچ چیز نمی تواند کوچکترین خللی بر این پیوند وارد نماید.

آیین بزرگداشت جشن انقلاب و راهپیمایی 22 بهمن با حضور امام جمعه ، فرماندار ، مسئولان، خانواده معظم شاهد و ایثارگر و هزاران نفر از قشرهای
مختلف مردم در مناطق مختلف شهرستان بافق برگزار شد.

امروز مردم شهرستان بافق آمده اند که بگویند تا پای جان از انقلاب و رهبری حمایت خواهند کرد.

شرکت کنندگان در طول مسیر راهپیمایی که از میدان شهدا به سمت امامزاده عبدالله (ع) بافق است با در دست داشتن تصاویری ازامام راحل (ره ) و
رهبر معظم انقلاب و نیز پلاکاردهایی با مضامین بزرگداشت سالگرد پیروزی انقلاب مقدس اسلامی و سربندهایی با شعارهای الله اکبر برتحقق آرمان ها و

اهداف این نظام تاکید کردند.

سخنران این مراسم، امام جمعه اسبق بافق با گرامیداشت اعیاد شعبانیه و ۲۲ بهمن ، گفت: با پیروزی انقلاب اسلامی وابستگیها پاره شد و توانستیم
روی پای خود بایستیم. وی، بیان داشت: در سختترین شرایط مقاومت کردیم و سربلند شدیم و امروز در دنیا اقتدار داریم.

حجت الاسلام سید جواد سلیمانی گفت: دشمنان هم ایران را مقتدر میدانند و فهمیدند ایران هر چه قدر هم تحریم شود، مقتدرترمی شود.امام جمعه
بافق تصریح کرد: تمام سیاستمداران دنیا میدانند ایران شکست ناپذیر است.

وی، در بخش دیگری از سخنان خود با گرامیداشت روز جوان و تبریک میلاد با سعادت حضرت علی اکبر (ع) بیان داشت: شخصیت حضرت علی اکبر
(ع) سترگ است و بهترین فرصت برای بها دادن به جوانان است. وی، گفت: قدر جوانان را بدانیم، توانمندی آنان را باور کنیم، انقلاب با حضور جوانان

پیروز شد و ۸سال دفاع مقدس با رشادت جوانان شکل گرفت.

وی، تصریح کرد: روز جوان، صرف تبریک گفتن نباشد، ظرفیت جوانان بومی را در نظر بگیریم و باید هوای جوانان شهر را داشت تا توسعه داشته باشیم.


